
Tisztelt Munkatársak! 
 
 

Szeretnénk tájékoztatni benneteket a szeptember 5-én megtartott felügyelő Bizottsági 
ülésről. Elnézést kérünk a csúszásért, ennek okai összetettek, köszönjük a megértéseteket! 
 

Először is megtárgyaltuk a 2019. évi üzleti, közbeszerzési és beruházási tervet. Itt újra 
felmerült a humán erőforrás kritikus helyzete és Társaság dolgozói állománya idősödésének 
problémája, illetve az fiatal munkaerő bevonásának nehézségei. Mint mindig, ugyanoda 
jutottunk, hogy ehhez is ugyanaz a 3 dolog kellene, mint a háborúhoz: pénz, pénz és pénz. De 
mivel nyomtatni nem tudunk, ezért marad a kigazdálkodás, és a tárgyalások a tulajdonosi 
körrel további források bevonásáról. 
Emellett szó volt még a Magyar Posta fogl. eü. ellátásának kihívásairól, melyek nem szűnő 
kihívások elé állítják a céget, de amiket eddig sikerült sorban megoldani. 
 

Ezután a társaság vagyoni helyzetéről, üzletpolitikájáról és likviditási helyzetéről 
tájékoztattak bennünket. A lényeg nem változott: jók vagyunk likviditás szempontjából, a cég 
stabil és a tulajdonosi kör elégedett. Mint tudjátok, sem nyereségesek nem lehetünk, mert jön 
az irreális mértékű helyi iparűzési adó, sem veszteségesek nem lehetünk, mert akkor csődbe 
megy a Kft. Így marad az eddigi stratégia, hogy igyekszünk nyereségesek lenni, és még időben 
szétosztani a dolgozók közt ezt az összeget a szokott formákban. 
 

Napirenden volt egy javaslat a Társasági Szerződés módosításáról, ami tartalmazza egy 
kisarculati kézikönyv bevezetését, a GDPR rendelkezéseknek való megfelelést, a telephely 
változásokat/megszűnéseket, az FB tulajdonosi képviselői oldaláról való személyi 
változásokat, a könyvvizsgáló újraválasztását és a tulajdonosi joggyakorló változását 
(nevezetesen, hogy tavaly átkerültünk az MNV-től az EMMI-hez.) 
 

Véleményezésre került az új Térítési díj szabályzat is, ami számszakilag jelentős 
mértékben nem tér el az eddigiektől, de ha igen, akkor természetesen felfelé. 
 

Végül a társaság járóbeteg szakellátási kapacitásának belső átcsoportosítását 
tárgyaltuk. Ahol hosszabb a várólista ott értelemszerűen bővíteni kell a kapacitást, illetve 
figyelembe kell venni a demográfiai helyzet alakulását egyes betegségcsoportokban, de azt is, 
hogy van-e elegendő humán erőforrás (magyarul orvos és nővér) az adott területen. A 
kapacitásokat 3 évente ellenőrzi az egészségbiztosító és figyelni kell arra, hogy a kihasználtság 
egy adott területen ne essen az országos átlag alá, mert akkor elvehetik/megnyirbálhatják 
ezeket a kapacitásokat. 
 

Az egyéb napirendek közt felmerült, hogy dolgozói jelzések szerint a menedzsment 
munkavállalókhoz való hozzáállását a nem egészségügyi szakszervezet némely divízióban 
negatívan állítja be, és azt kommunikálja, hogy a menedzsmentből mindig úgy kell kipréselni, 
hogy odaadja a dolgozók járandóságát. Ezt az adott szervezet jelen lévő képviselője tagadta. 
Ehhez Bereczki László úr, az FB elnöke megjegyezte, hogy kiemelkedősen fontos, hogy korrekt 
információk legyenek tovább adva a vezetés munkájáról és ne történjen felesleges 
hangulatkeltés.  
 

Végül a VSZ SZEI SZK Egészségügyi tagozatvezető úr kérte, hogy legyen a nem ágazati 
dolgozók idei béremelése is alapbéresítve, amire a gazdasági szakemberek sokadszorra is 



elmagyarázták, hogy ez nem lehetséges, mivel ez a támogatás csak erre az évre jött a 
Minisztériumtól és, ha ezt meglépnék, akkor jövőre – ha nem kapjuk meg ismét az összeget – 
akkor csődbe kerülünk. Ekkora rizikót pedig, hogy „19-re lapot húz” - józanésszel átgondolva - 
nem vállalhat a menedzsment 850 ember állását veszélyeztetve. 
 
 
Köszönjük a megtisztelő figyelmet! 
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